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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR OREHOVICA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  026-02/14-05/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  23. 12. 2014. 
                                    

ZAPISNIK 
SA 2. SJEDNICE VMO OREHOVICA 

 
2. sjednica Vijeća MO Orehovica održana je 13.12.2014. godine s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica, Kalina 2.  
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Dajna Jogan, predsjednica VMO 
- Ružica Balaban, zamjenica predsjednice VMO 
- Marijana Bistrović, članica VMO 
- Ines Kalić Basara, članica VMO  
- Božo Pavlović, član VMO 
- Vesna Širola, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

-  
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Orehovica od 03.12.2014. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Financijskog plana za 2015.g. 
2. Izvještaj o provedenom sastanku s građanima vezano za izgradnju nogostupa na 

Grobničkoj cesti 
3. Realizacija programa „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće" 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1  

Predsjednica Vijeća gđa. Jogan predložila je prisutnim vijećnicima da, ukoliko nema primjedbi, da 
se usvoji Financijski plan za 2015.g. koji je na temelju prihvaćenih programskih aktivnosti za 
2015.g. pripremila tajnica. Primjedbi nije bilo. 
 
Zaključak: Financijski plan MO Orehovica za 2015.g. jednoglasno je usvojen. 
 

AD 2 

Predsjednica Vijeća gđa. Jogan osvrnula se na sinoćnji sastanak s građanima Orehovice vezano 
za izgradnju nogostupa na Grobničkoj cesti. Zadovoljna je što su se svi građani i vijećnici 
jednoglasno složili da se odbije prijedlog Grada da se nogostup pokuša izgraditi po sjevernom 
koridoru. Zaključak sa sinoćnjeg sastanka uputit će se OGU za komunalni sustav i 
Gradonačelniku. 
 
Zaključak: Vijećnici su izrazili zadovoljstvo održanim sastankom i nadaju se da će Grad 
iznaći načina za realizaciju nogostupa na Grobničkoj cesti po južnom koridoru. 
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AD 3 

Gđa. Jogan obavijestila je prisutne vijećnike da su završene sve pripreme za realizaciju programa 
Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće. Kupljeni su pokloni, slatkiši i 6 čempresa za 
prvašiće PŠ "Orehovica". Stižu glumci "Ri teatra" s predstavom "Vidov san". 
 
Što se tiče darivanja školske djece do 4. razreda osnovne škole, gđa. Jogan je iznijela primjedbe 
dvije mame s Orehovice čija djeca ne pohađaju PŠ "Orehovica" već obližnje osnovne škole koje 
imaju produženi boravak. One smatraju da je veoma nepravedno da njihova djeca koja žive na 
Orehovici ne dobivaju poklon tj. neće prisustvovati predstavi pa mole Vijeće preispita svoj stav da 
se osim predškolske djece nagrađuju samo učenici Područne škole "Orehovica" (djeca od 1. do 4. 
razreda). 
 
Zaključak: Vijećnici će razmisliti o ovim primjedbama i donijeti konačnu odluku kad se bude 
pripremao ovaj isti program u 2015.g. 

 
Sjednica je završila u 17:00 sati.  
 

Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Vesna Širola 

            
Predsjednica VMO Orehovica: 

        Dajna Jogan 
 

 

 


